












"Yrkande strategi för utvecklingsområden, Styrelsehandling nr 9 2020-05-28 från MP 

Vi tycker förslaget på strategi för att arbeta mot att inga Göteborgare ska behöva bo i ett särskilt 
utsatt område är väl avvägt och ger en stabil grund för ett sådant arbete. Inte bara för de kommande 
5-10 åren utan på längre sikt än så.
Det finns mycket gott i strategin som är värt att uppmärksamma; några av de viktigare aspekterna är
att ska vi satsa så behöver vi göra det fullt och med uthållighet. Och att vi med koncernens styrka
som bas ska vi verka lokalt. För det är det lokala perspektivet beaktas och omhändertas som är
avgörande om satsningen leder till framgång eller ej.

Med nedan att sats yrkar vi på en mindre justering i strategin, med syfte att förtydliga inriktningen. 

Sida 4-5:  
Att nuvarande text: 
"Ensidiga upplåtelseformer ökar segregationen. Därför ska bolaget bidra till att skapa en stad med 
blandade bostads- och upplåtelseformer, bland annat genom ombildning av hyresrätter till 
bostadsrätter."  

Ersätts med:  
"Ensidiga upplåtelseformer ökar segregationen. Därför ska bolaget bidra till att skapa en stad med 
blandade bostads- och upplåtelseformer, bland annat genom nybyggnation och ombildning av 
hyresrätter till bostadsrätter i våra utvecklingsområden." 
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AB Framtiden styrelsemöte 

Yrkande S 

2020-05-27 

Yrkande angående strategi för utvecklingsområden 

Den föreliggande strategin för utvecklingsområden är i stora delar mycket genomtänkt och kommer 

att vara ett bra verktyg i arbetet med att skapa mer jämlika livsvillkor i hela staden. Precis som 

strategin lyfter fram så krävs dock stora åtaganden även av staden för att strategin ska kunna ha 

framgång. Det är därför ett problem att stadens nuvarande budget innebär omfattande nedskärningar 

för stadens verksamhet i allmänhet och för stadens sociala arbete i synnerhet. Risken är uppenbar att 

ansvaret för utvecklingsområdena därigenom kommer att läggas på AB Framtiden och i 

förlängningen dess hyresgäster. Detta vore olyckligt, ur såväl fördelningspolitisk synvinkel som ur 

bolagets eget perspektiv.  

Att infoga skrivningar om ombildningar i strategin riskerar också att snarast vara kontraproduktiva 

för syftet med strategin och därmed även ha negativa effekter för bolaget. Vi föreslår därför att 

referenserna till ombildningar, som förekommer på flera ställen i text och bild, stryks ur strategin.  

Förslag till beslut: 

Att stryka alla referenser till ombildning av hyresrätter ur strategin. 

Att i övrigt godkänna strategin för utvecklingsområden. 
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Yrkande ärende 10 (MP, V): 

Förslaget till investeringsstrategi för nyproduktion för Framtiden är väl genomarbetad och kommer 
ge koncernen den vägledning som behövs för att uppnå de tre formulerade strategierna (sidan 5) och 
kopplingen till affärsplanen är god. Strategierna är formulerade i tre punkter med tillhörande 
förklarande texter därefter i dokumentet, punkterna är:   

• Nyproduktionsportföljen ska medge att koncernens finansiella strategi kan uppnås.
• Nyproduktionsportföljen ska bidra till ökad social hållbarhet.
• Nyproduktionsportföljen ska medge att koncernens volymmål kan uppnås.

Här saknas en fjärde punkt som vi önskar tillföra strategin så den blir komplett i sin koppling till
Framtidens affärsplan.
Att nyproduktion ska bidra till ökad ekologisk hållbarhet är uppenbart idag.

Vi tycker att strategin i mångt och mycket har en utmärkt inriktning men behöver förtydligas så att
det inte råder någon tvekan om var Framtiden står i arbetet för en hållbarhet i de tre dimensionerna,
ekonomisk, social och ekologisk.  Det behöver precis som med de tre föreslagna strategierna arbetas
in ekologiska mål och mätetal. Ingen av de tre dimensionerna är överordnade utan de samverkar för
ett hållbart samhällsbygge.

Vi inser vikten av att använda det momentum som just finns inom koncernen och har inte för avsikt
att vilja försena processen, varav vi föreslår en senare komplettering i att-sats två.

Vi yrkar:
Att en fjärde punkt/strategi tillförs på sidan 5 med texten "Nyproduktionsportföljen ska bidra till
ökad ekologisk hållbarhet"

Att VD ges i uppdrag att återkomma och komplettera strategin med övergripande mål och mätetal
som beskriver inriktningen motsvarande de som finns för övriga strategipunkter.

Att i övrigt bifalla bolagets TU och anta strategin.
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